
 

 

Agenda Halfjaarlijkse Algemene Leden Vergadering  

 

Datum: 21 februari 2023  

Start: 19:00 

Locatie: Eetcafe De Stoep  

 

 

 

Aanwezigen: 

Madelon de Groot 

H.T. President of the 40th Board of Faculty Association SHARE 

Zita Keuleers 

H.T. Secretary of the 40th Board of Faculty Association SHARE 

Donna Dekker 

H.T. Treasurer/ Vice President of the 40th Board of Faculty Association SHARE 

Eva van Schie 

H.T. Manager of Education of the 40th Board of Faculty Association SHARE 

Anna Nguyen 

H.T. Manager of Communications of the 40th Board of Faculty Association SHARE 

Anne Abrahamse 

H.T. Manager of External Relations of the 40th Board of Faculty Association SHARE 

Annika de Witte 

Fabienne Geerling     

Guus Janssen 

Geert van Gils 

Hidde van den Born 

Laura Zwinkels 

Lieke Sap 



 

 

Lisa Michiels 

Merel van Niekerk 

Mirjam Boers  

Nadia Mulder 

Naomi Kabuga  

Nina Kuenen 

Pieter Wijers  

Stefanie den Engelsman 

Storm Couvreur 

Susanne Noteboom 

 

1. Opening door de President   
President Madelon de Groot heet alle aanwezigen welkom op de Halfjaarlijkse 
Algemene Ledenvergadering, gehouden op 21 februari 2023 in Café de Stoep in 
Rotterdam. De Halfjaarlijkse Algemene Ledenvergadering is geopend om 19.17 uur. 

 
President Madelon de Groot sluit agendapunt 1 “Opening door de President” en opent 
tegelijkertijd agendapunt 2 “Aanpassingen op de agenda”. 
 

2. Aanpassingen op de agenda  
President Madelon de Groot leest de agenda voor en vraagt of een van de aanwezigen 
wijzigingen of toevoegingen heeft. Niemand heeft wijzigingen of toevoegingen. 
 
President Madelon de Groot sluit agendapunt 2 “Aanpassingen op de agenda” en opent 
tegelijkertijd agendapunt 3 “Goedkeuring notulen van de vorige ALV gehouden op 21-
09-2022”. 
 

3. Goedkeuring notulen van de vorige ALV gehouden op 21-09-2022 
President Madelon de Groot geeft aan dat de notulen terug te vinden zijn in de SHARE 
app en op Canvas en vraagt of iedereen de notulen voor zich heeft. Iedereen heeft 5 
minuten om deze notulen door te nemen.  
 
President Madelon de Groot vraagt of iedereen de notulen gelezen heeft en of er nog 
feedback op is. Dit is niet het geval.  
 
President Madelon de Groot sluit agendapunt 3 “Goedkeuring notulen van de vorige ALV 
gehouden op 21-09-2022” en opent tegelijkertijd agendapunt 4 “Mededelingen vanuit 
het Bestuur”. 
 



 

 

4. Mededelingen vanuit het Bestuur 
President Madelon de Groot bedankt de leden voor hun aanwezigheid. Meerdere 
onderwerpen zullen vanavond besproken worden zoals weergegeven op de agenda. 
President Madelon de Groot geeft aan dat als er vragen zijn, deze gesteld kunnen 
worden door een hand op te steken.  

 
President Madelon de Groot geeft aan dat Study Store gestopt is en dat er druk aan de 
slag gegaan wordt met het zoeken naar een oplossing. Op dit moment is hier verder 
geen update van.  

 
Verder vertelt President Madelon de Groot dat de Statuten Algemene Ledenvergadering 
pas later in het jaar door zal gaan en dat het contact met de notaris onderhouden 
wordt, zodat dit op een correcte manier geregeld wordt.  

 
Ten slotte geeft President Madelon de Groot aan dat er vanavond wat Almanakken 
meegenomen zijn en deze kunnen de aanwezigen, als ze nog geen almanak hebben, 
opgehaald worden.  

 
President Madelon de Groot sluit agendapunt 4 “Mededelingen vanuit het Bestuur” en 
opent tegelijkertijd agendapunt 5 “Update van de vereniging”. 
 
Flore Vermijs komt binnen om 19:33 
 

5. Update van de vereniging   
President Madelon de Groot zal aan de hand van een PowerPoint presentatie op de 
gestelde doelen uit het beleidsplan reflecteren. 
 
Expand your Connection 
De afgelopen maanden heeft het 40ste Bestuur hard gewerkt om de vereniging te laten 
draaien en om hun gestelde beleidsdoelen uit te voeren. Het eerste beleidsdoel is 
“Expand your Connection”. Dit beleidsdoel gaat zowel over connecties binnen de 
vereniging als over de connectie met onze broertjes en zusjes verenigingen en andere 
partijen.  
Ten eerste kijkende binnen de vereniging, heeft SHARE dit jaar enorm veel nieuwe 
eerstejaars mogen verwelkomen en hebben vele van hun zich aangemeld voor een 
commissie. Om de connectie binnen SHARE zo groot mogelijk te maken over de 
verschillende jaarlagen heen, is er tijdens het indelen van de commissies rekening mee 
gehouden dat er goede verdeling van bachelor en master jaren is. Hierdoor zijn 
onderling veel goede banden zijn ontstaan binnen en tussen commissies. Dit draagt bij 
aan een breed netwerk binnen je eigen vereniging en ook de studie, wat enorm fijn is nu 
dit persoonlijke contact weer mogelijk is na de COVID-19 periode. Daarnaast is door het 
introduceren van een mastercommissie, met masterstudenten uit bijna elke master, 
geprobeerd breed in te zetten op deze doelgroep om hun meer bij de vereniging te 
betrekken. Het meer betrekken van masterstudenten is ook een punt wat bij ESHPM 



 

 

hoog op de agenda staat en hierover wordt dan ook met hun overlegd hoe dit aan te 
pakken.   
De mastercommissie is naast het organiseren van hun eigen activiteiten ook regelmatig 
te vinden op andere borrels en activiteiten en het aandeel van SHARE wat bestaat uit 
masterstudenten groeit. 
 
Naast onze huidige leden betrekken bij SHARE, blijven ook oud leden, en dan specifiek 
de Oud-bestuursleden, betrokken bij SHARE via LinkedIn. In de eerste plaats zal 
binnenkort weer het Oud- Besturen diner plaatsvinden, waar erg naar uitgekeken wordt.  
Voor LinkedIn wordt gekeken naar wat wel en niet passend is om te plaatsen en zal 
binnenkort weer een update gegeven worden op deze pagina over wat er de afgelopen 
maanden zich heeft afgespeeld binnen SHARE. 
 
Ook is afgelopen maand het initiatief “Socialize with SHARE” gepromoot binnen de 
vereniging. Meerder aanmeldingen zijn hieruit voortgevloeid. Dit is positief en de 
vereniging kan bijdragen aan leden bij elkaar brengen zodat zij zo met elkaar in contact 
kunnen komen.  
 
Verder is sinds het begin van dit academisch jaar een Linktree toegevoegd aan 
Instagram. Ook het eerder promoten van activiteiten door een maandelijks overzicht 
aan het begin van de maand te promoten is nieuw. Er wordt gemerkt, en teruggekregen 
vanuit leden, dat dit als erg prettig wordt ervaren. Nadat deze maandelijkse overzichten 
gepost zijn, zullen deze ook zichtbaar zijn in de highlights op de SHARE Instagram 
pagina wat het voor leden zeer makkelijk maakt om terug te vinden wanneer activiteiten 
plaats zullen vinden. De resultaten van dit initaitief worden als prettig ervaren. Ook het 
gebruiken van meer polls op de Instagram, zoals vermeld in het beleidsplan van het 
40ste Bestuur en in het meerjarenplan, is een onderdeel waar het 40ste Bestuur actief 
mee bezig is, om de voorkeuren vanuit de leden mee te krijgen. Polls zijn gebruikt om 
uit te zoeken wat de voorkeur zou zijn voor de kleur van de merchandise en welke dag 
de voorkeur heeft voor de masters voor een activiteit en welke datum het beste uitkomt 
voor familiedag. Verder worden de nieuwe “Members of” SHARE online geplaatst en zijn 
er de agelopen tijd veel nieuwe verschenen. 
 
Naast de connecties binnen SHARE heeft het 40ste Bestuur ook geïnvesteerd in de 
warme banden met andere betrokken partijen. Zo is President Madelon de Groot met 
Interfaculty wekelijks gaan vergaderen en gaat het naast de organisatie van de drie 
feesten ook vaak over Bestuur gerelateerde onderwerpen waarin meningen en 
ervaringen met elkaar gedeeld kunnen worden. Dit is zeer waardevol als wij kijken naar 
soorten activiteiten, vertrouwenspersonen en de kwestie wat betreft Studystore waar 
Manager of Education Eva van Schie later deze avond wat meer over zal vertellen. 
Daarnaast treffen onze Besturen elkaar vaak in de Smitse of op andere informele 
evenementen waar de warme banden die de afgelopen jaren zijn opgebouwd goed 
voort gezet worden. Ook KORF speelt dit jaar weer een grote rol. Er is op het gebied van 
‘opstarten na COVID’ overleg geweest en ook over de huidige financiële kwesties die in 
Nederland spelen en de invloed daarvan op Besturen en hun verenigingen wordt hier 



 

 

besproken. Hierin kunnen wij onderling veel van elkaar leren. Ook is binnen KORF het 
onderwerp van gedragscodes voorbijgekomen en wordt hier nu EUR-breed naar 
gekeken. 
 
Afgelopen jaar zijn Treasurer Donna Dekker en President Madelon de Groot samen op 
het eerste LOBEG overleg in Amsterdam geweest. Helaas waren hier maar weinig 
andere verenigingen aanwezig. Wat opmerkelijk is, is dat SHARE redelijk ver is in de 
ontwikkeling als vereniging en de andere verenigingen bepaalde stappen nog niet 
hebben gezet. Hiervoor werd al gewaarschuwd door vorige Besturen en daardoor was 
hier wel op voorbereid. Volgende LOBEG meeting, zal een belangrijk onderwerp dan 
ook zijn hoe de vergadering zo ingevuld kan worden dat deze voor elke verenging van 
waarde kan zijn.  
 
Als laatste hebben wij het initiatief om met goede doelen samen te werken doorgezet. 
Op dit moment zijn twee samenwerkingen actief en deze zullen binnenkort met de 
leden worden gedeeld. 
 
Actively contribute to a healthy environment 
Een van de belangrijkste doelen voor dit jaar is om de vertrouwde omgeving binnen de 
vereniging te vergroten. Zo is het gelukt om succesvol een vertrouwenspersoon op te 
starten, onderdeel te mogen worden van het Social Safety overleg van ESHPM en 
daarnaast bij te kunnen dragen aan de kennis die er is over mentale problematiek. Een 
voorbeeld van het laatste is de hulp van SHARE bij de promotie van Maskerclass. Dit is 
een masterclass die wordt gegeven om de signalen van een burn-out of depressie te 
herkennen. Over alle ontwikkelingen op het vlak van mentale gezondheid binnen de 
vereniging zal Manager of Education Eva van Schie zo uitgebreid ingaan.  
 
Een ander beleidsdoel is om een duurzame omgeving te creëren. De mokken voor de 
bestuurskamer zijn aangeschaft en worden met veel plezier elke dag door leden 
gebruikt. Ook wordt er voor geen enkele vergadering nog een papieren agenda 
uitgeprint en zo is er vanavond per 3 aanwezigen ook maar 1 agenda op papier 
beschikbaar. Daarnaast was het moeilijk om de constitutie- en kerstkaarten qua aantal 
specifieker in te kopen, omdat Drukbedrijf alleen kaarten in batches verkoopt. Helaas is 
het niet mogelijk geweest om de commissiekleding sustainable te maken. Door de 
beperkte beschikbaarheid van kleurcodes was dit helaas niet mogelijk. Voor het 
volgende Bestuur wordt er gekeken of er andere opties zijn om de commissiekleding 
wel sustainable te maken.  
 
Grow professionally at an individual level 
Ons derde en laatste beleidsdoel is “Grow professionally at an indivual level”. 
Professionaliteit en dit kunnen ontwikkeling is iets wat het 40ste Bestuur graag aan de 
leden mee wil geven. Zo is er afgelopen januari een LinkedIn Workshop georganiseerd 
door de Academic Commissie waar alle belangrijke concepten rondom jezelf 
presenteren bij bedrijven naar voren is gekomen. Dit draagt bij aan zowel het algemeen 
goed voorbereid zijn maar ook om de professionaliteit tijdens de Health Business Week 



 

 

te vergroten. De komende maanden staan er nog meer professionele activiteiten op de 
planning, maar daar kan helaas op dit moment nog niks over gedeeld worden.  
Ook is afgelopen week de SHARE study planner uitgebracht waarbij ook studytips zijn 
gedeeld. Hopelijk krijgen de studenten zo een steuntje in de rug, mochten zij de beste 
manier van studeren voor hunzelf nog niet hebben gevonden en worden onze leden 
hopelijk gemotiveerd op weg naar een mooie cijfers.  
 
President Madelon de Groot vervolgt haar verhaal richting de updates binnen de 
bestuursfuncties.  
 
President Madelon de Groot geeft aan dat het heel goed gaat. De afgelopen maanden 
heeft het 40ste Bestuur met elkaar enorm veel nieuwe en gave dingen mogen doen en 
President Madelon de Groot heeft enorm veel zin om de aankomende maanden voor 
SHARE nog meer te mogen realiseren. President Madelon de Groot is trots op haar lieve 
bestuursgenootjes, hoe goed ze het doen de afgelopen tijd en ze is heel blij met alles 
wat het 40ste Bestuur heeft neergezet. President Madelon de Groot bedankt de RVA 
voor al het advies en de korte lijnen de afgelopen maanden. Dit wordt enorm 
gewaardeerd. De afgelopen maanden is President Madelon de Groot druk geweest om 
iedereen te mogen ondersteunen en helpen waar nodig en om het contact met alle 
broertjes, zusjes en ESHPM te onderhouden. Ook heeft zij een maand lang Manager of 
Education Eva van Schie haar taken mogen overnemen toen zij in Tanzania zat. Het 
40ste Bestuur heeft dit jaar een aantal nieuwe dingen mogen opstarten waarvan 
de vertrouwenspersoon er een is. Hierbij heeft zij samen met Manager of Education Eva 
van Schie samen grote stappen gezet om dit binnen de vereniging op te zetten. Manger 
of Education Eva van Schie zal hier later vanavond een stuk meer over vertellen. 
Vervolgens is President Madelon de Groot de afgelopen maanden druk geweest met het 
organiseren van het Interfaculty Gala wat afgelopen januari heeft plaatsgevonden. De 
weg naar het gala ging niet helemaal vlekkeloos, maar Interfaculty is enorm trots op wat 
voor avond ze met elkaar hebben mogen neerzetten. Op dit moment is Interfaculty 
al druk bezig om het eindfeest van dit jaar te organiseren en de eerste voorbereidingen 
te treffen voor volgend jaar. Verder is binnen KORF, zoals net al eerder vermeld, het 
contact goed, waardoor er veel informatie uitgewisseld kan worden.  Met zowel 
Interfaculty als KORF zijn er hele hechte banden en is er naast het “professionelere” stuk, 
ook enorm veel gezelligheid en leuke activiteiten die gepland staan met onze broertjes 
verenigingen. Hierdoor is de onderlinge band met veel Besturen erg hecht 
geworden. Hiernaast is het contact met LOBEG goed. De opgestelde plannen worden 
hopelijk goed besproken op de volgende LOBEG meeting. Tot slot is President Madelon 
de Groot op dit moment druk bezig samen met de shorttrip commissie om de trip en 
het eerstejaarsweekend te plannen. De afgelopen maanden is er rustig opgestart, omdat 
beide evenement aan het einde van het jaar zullen plaatsvinden. Inmiddels zijn er enorm 
grote stappen gezet, vergadert de commissie regelmatig en kijken ze enorm uit naar 
deze twee activiteiten. Event Manager Hidde van den Born zal vanavond namens 
Voorzitter Imad El Bahna nog wat meer vertellen over de voortgang van deze 
activiteiten. De Short Trip commissie is een enorm gezellige commissie en de ideeën 
voor tijdens de trip en het eerstejaarsweekend zijn nu al veelbelovend.  



 

 

 
Vervolgens geeft President Madelon de Groot het woord aan Secretary Zita Keuleers 
voor haar update.  
 
Secretary Zita Keuleers geeft aan dat het goed gaat binnen haar functie. In het begin van 
het jaar, vond ze het vooral belangrijk dat ze voor mezelf alles steeds op een rijtje had 
en dat al haar taken op tijd volbracht zouden zijn en dit op een goede manier. Dit is 
Secretary Zita Keuleers tot nu toe steeds gelukt, ze heeft ondertussen al haar 
taken onder de knie en ze heeft een goede routine gevonden in haar dagelijkse taken, 
zoals het tijdig beantwoorden van alle mails. Wat Secretray Zita Keuleers helpt om het 
overzicht te bewaren is dat ze steeds aan het begin van de maand naar haar overdracht 
kijkt en zo steeds voor de aankomende maand weet wat er van haar verwacht wordt. 
Daarnaast is Secretary Zita Keuleers bezig met het op orde houden van LBS en schoont 
zij het ledenbestand elke maand op, zodat er een goed overzicht gehouden 
wordt. Hierbij verliep vanaf het begin van het jaar de communicatie met Treasurer 
Donna Dekker heel goed om betalingen van nieuwe leden steeds door te voeren in het 
systeem zodat leden snel een actief account hadden. De jaarplanning gaat ook goed, 
Secretary Zita Keuleers probeert zich zo flexibel mogelijk op te stellen en steeds 
de beste datum te prikken voor activiteiten. Data worden soms nog verschoven en dan 
past zij de jaarplanning gelijk aan. De opkomst bij onze activiteiten zijn doorheen het 
eerste halfjaar al hoog geweest en hieruit merkt Secretary Zita Keuleers ook aan dat de 
planning reëel is. De grootste uitdaging was het plannen van de masteractiviteiten en 
wanneer activiteiten voor deze groep het beste uitkomen, aangezien er nu meer 
activiteiten voor hen georganiseerd worden. Daarom is er gebruik gemaakt van een poll 
op Instagram en is er naar de mening van de masters zelf gevraagd. Hieruit is gebleken 
dat vrijdag de voorkeur heeft en zo heeft Secretary Zita Keuleers de data voor activiteiten 
naar aanleiding van de feedback, voor zover dat mogelijk was, aangepast. Voor de Ski 
Trip en HBW van 2024 staat de vraag naar conceptroosters al uit en die zullen dus ook 
zodra de roosters binnen zijn, gepland worden. Vervolgens is er een save the date 
uitgestuurd voor het OT-diner via mail en LinkedIn en staat de locatie voor het OT-diner 
ook vast. Het 40ste Bestuur zal hier nog een leuke aankleding aan geven. Dus hier horen 
de Oud-Bestuursleden ook snel meer over en Secretary Zita Keuleers kijkt al erg uit naar 
het diner. Door het tijdelijk uitsturen van de save the date hoopt het 40ste Bestuur dat 
het diner weer drukbezocht zal worden, net zoals vorig jaar. Tussendoor is Secretary 
Zita Keuleers nog druk met het schrijven van de almanakstukjes van broertjes en 
zusjes verenigingen. Dit is soms nog een uitdaging om een leuk en creatief stukje te 
schrijven, maar zij vindt het wel leuk om te doen. Vervolgens is er voor alle secretarissen 
van de commissies een groepsapp aangemaakt samen met Secretaris Zita Keuleers en 
hun Algemeen lid van Bestuur om toezicht te houden op de AVG en dit systeem werkt 
tot nu toe steeds goed. Verder helpt Secretaris Zita Keuleers President Madelon de 
Groot dit jaar door het schrijven van de flashmail en ze vindt het uitdagend om hiermee 
aan de slag te gaan en er een leuke mail voor de leden van te maken. Ten slotte worden 
er veel voorbereidingen voor de Study Trip getroffen en is Secretary Zita Keuleers erg 
trots op wat ze tot nu toe met haar gezellige commissie neer hebben kunnen zetten. 
Hierover zal voorzitter Susanne Noteboom later meer vertellen. 



 

 

 
Treasurer Donna Dekker neemt vervolgens het woord door te vertellen zij zich het 
afgelopen half jaar heeft beziggehouden met de financiën en het bijhouden van 
de boekhouding van SHARE. Er zijn 3 checks geweest van de KasCo en deze verliepen, 
net als het contact, goed volgens Treasurer Donna Dekker. Momenteel wordt er voor 
het derde jaar met het boekhoudprogramma Exact Online gewerkt. Vorig jaar zijn er een 
aantal stappen gezet in het optimaliseren van het gebruik van dit programma. Daarop 
voortbordurend is Treasurer Donna Dekker aan het kijken hoe de 
werkwijze verder verbeterd kan worden, wat de mogelijkheden verder zijn en welke 
functies binnen Exact nog nuttig voor SHARE kunnen zijn. (Zoals online bonnen, 
factureren). Hier is volgens Treasurer Donna Dekker nog veel winst te behalen. Zij heeft 
hier inmiddels een aantal gesprekken voor gevoerd met mensen die hier ervaring 
mee hebben en zij gaat een plan opzetten om het programma goed en strakker in te 
richten. Dit zal veel tijd in beslag gaan nemen het komende half jaar, maar Treasurer 
Donna Dekker heeft er vertrouwen in dat dit voor de Wissel Algemene 
Ledenvergadering gelukt zal zijn. Ook is Treasurer Donna Dekker bezig met het noteren 
van werkwijzen en stappen plannen zodat haar opvolger niet tegen dezelfde zaken zal 
aanlopen met zaken overzetten en dat dit wat voorspoediger kan verlopen. De meeste 
reserveringen die gemaakt zijn, zijn ondertussen uitgegeven en op een enkele wacht 
wordt nog gewacht op de factuur. Bijna alle bedrijven van de HBW hebben ondertussen 
betaald dus dit is erg fijn, hiervan zullen er nog enkele binnenkomen de komende 
weken, maar dit verloopt erg voorspoedig. Met de penningmeester van de HBW, Eline 
Bouwhuis, kijkt Treasurer Donna Dekker wekelijks mee naar de begroting en probeert zij 
te helpen waar kan. Verder is zij ook bezig met de onterechte storneringen en heeft zij 
hiervoor de eerste belronde gedaan. Qua de algemene acquisitie zijn ook bijna alle 
facturen betaald dus dat is ook erg fijn. Doordat de inkomsten van de HBW een stuk 
hoger uitvallen dan in begroot, het acquisitie target ook bijna behaald is, de 
lidmaatschappen ook hoger uit zullen vallen en een aantal kostenposten lager uitvielen, 
is Treasusrer Donna Dekker alvast aan het kijken naar mogelijkheden om 
deze inkomsten te lokaliseren. Ook hier heeft zij alle vertrouwen in dat dit zal 
lukken. Mochten mensen hier voor ideeën hebben hoort zij ze graag! Verder heeft 
Treasurer Donna Dekker meegekeken met de overstap naar Maat-in-IT op het financiële 
vlak, maar daar zal straks meer over verteld worden door Manager of Communications 
Anna Nguyen. Met de Ski Trip Commissie hebben ze een fantastische trip neergezet en 
Treasusrer Donna Dekker wil hun nogmaals bedanken en vertellen dat ze trots op hun 
is. Over de reis zelf zal Secretrais Lieke Sap straks meer vertellen in verband met de 
afwezigheid van de voorzitter Tobias Franken die, hoe kan het ook anders, weer skiën 
is. Met de Master Commissie is er aan het begin van het jaar een mooie 
pubquiz neergezet en staan er toffe plannen op de planning, ook hier zal straks meer 
over worden verteld door Voorzitter Anouk Wondergem. Het opstarten van deze nieuwe 
commissie is voorspoedig gelopen en het Bestuur was erg blij met het animo ervoor. 
Het is een hele gemixte commissie wat het plannen van vergaderingen af en toe wat 
lastig maakt, maar waardoor wel alle belangen meegenomen kunnen worden. Na wat 
obstakels verwacht Treasurer Donna Dekker dat de rest van het jaar helemaal goed 
moet komen en ook op deze meiden is zij enorm trots! 



 

 

 
Manager of Education Eva van Schie neemt nu het woord en vertelt dat al voordat ze 
ingeslagen werd, ze aan de slag is gegaan met het opzetten van 
een vertrouwenspersoon. Dit was meer werk dan gedacht, Manager of Education Eva 
van Schie heeft 2 cursusdagen gehad in Breda en veel e-learning moeten doen 
voorafgaand aan de sessies. Daartussen had ze verschillende meetings met Mariëlle van 
Leeuwen, de vertrouwenspersoon van ESHCC en ESHPM. Zij heeft Manager of 
Education Eva van Schie erg geholpen over bepaalde twijfels en onzekerheden die ze 
had. Ook werd hierdoor duidelijker voor haar waar ze als vertrouwenspersoon wel of 
niet iets mee kan doen. Aangezien je als vertrouwenspersonen onderling casussen 
anoniem mag bespreken, heeft zij veel geleerd over hoe ze bepaalde situaties kan 
aanpakken. Manger of Education Eva van Schie heeft nu nog steeds maandelijks een 
meeting met haar om even te sparren. Daarnaast heeft zij via de cursus ook veel geleerd 
over wat er bij het opzetten van een vertrouwenspersoon komt kijken en hoe je dit het 
beste aan kan pakken. Een vertrouwenspersoon werkt namelijk op basis van een 
gedragscode. Deze bleek niet te bestaan voor verenigingen en de algemene 
gedragscode was erg vaag. Uiteindelijk heeft President Madelon de Groot dit ingebracht 
in een KORF meeting. Dit is uiteindelijk op een hoger niveau, dus EUR breed, opgepakt 
en waarschijnlijk is er binnenkort een nieuwe gedragscode. Het feit dat je met de 
verschillende lijntjes als bestuurslid dit kan bereiken, heeft Manager of Education Eva van 
Schie als erg bijzonder ervaren. Bovendien neemt zij als vertrouwenspersoon van SHARE 
plaats in het overleg van vertrouwenspersonen van het ESHPM social safety team. 
Ook sluiten President Madelon de Groot en Manager of Education Eva van Schie aan 
bij het overleg met het gehele social safety team. Op het gebied van mentale 
gezondheid, is zij bezig met Judith Bom om dit meer een plek te geven binnen de PPO 
leerlijn. Dit is ook besproken binnen de Onderwijsraad en hier zijn een aantal 
goede ideeën uitgekomen. Daarnaast heeft Manager of Education Eva van Schie 
geregeld een meeting met iemand van studieadvies om te kijken wat wij als SHARE 
kunnen doen, maar ook om de mening van studenten te vertegenwoordigen. Ook heeft 
SHARE geholpen bij de promotie en de organisatie van de Maskerclass van Sophie 
Smeets en Masterclass van Demi Jongejan. Daarnaast hebben we nog steeds geregeld 
contact met Sophie Smeetsover wat SHARE kan doen als vereniging en is Manager of 
Education Eva van Schie momenteel bezig met de routekaart voor mentale gezondheid. 
Wat betreft PPO heeft zij weer gelijk meetings gehad over de versoepelingen rondom 
participatie voor de Study Trip en het wisselen van tutorgroepen bij SHARE 
evenementen, zoals de HBW. Dit was vorig jaar goed geregeld door Manon van der Nol. 
Door onze planning te delen aan het begin van het jaar, kon worden gezorgd dat er 
geen PPO meetings zouden plaatsvinden tijdens de HBW en de Study Trip. Bij de 
Onderwijsraad hebben er 2 meetings plaatsgevonden die erg succesvol waren. Uit 
ervaring weet Manger of Education Eva van Schie dat het elk jaar moeilijk is om de grens 
tussen het studentenpanel en de Onderwijsraad te houden, daarom is zij hiermee aan 
de slag gegaan. Wanneer de studenten hun punten opgeven, heeft zij daarna een 
meeting met Marleen de Mul om alle punten te bespreken. Uiteindelijk stelt Manager of 
Educatio Eva van Schie de agenda op en kijkt zij naar welke punten het meest belangrijk 
zijn voor alle bachelor jaren. Daarnaast probeert zij ook een aantal punten van 



 

 

de ESHPM Council te bespreken in de Onderwijsraad, zodat ze nog beter weet hoe de 
bachelor studenten denken over bepaalde punten. Verder is Manager of Education Eva 
van Schie bezig samen met medewerkers van ESHPM om scriptietrainingen op te 
zetten. Het plan ligt er inmiddels al en het is alleen nog wachten op goedkeuring voor 
de financiering. ESHPM wilde ook niet dat de Masterclass en de scriptietrainingen voor 
het eerst als nieuwe trainingen worden aangeboden, wat begrijpelijk is. Waarschijnlijk zal 
daarom volgend jaar de eerste scriptietraining gegeven worden. Wat betreft het Buddy 
Systeem heeft Manager of Education Eva van Schie Whatsapp groepen gemaakt. Het 
aantal leden bij de bachelor zit nu op 21 mensen, maar bij de master zijn dit er maar 2. 
Uiteindelijk heeft Manager of Education Eva van Schie voor een aantal bachelor 
studenten een buddy kunnen regelen via deze Whatsapp groep. Voor de 
master studenten is dit moeilijker, maar licht zij wel de programmadirecteuren in als er 
veel verzoeken voor een bepaald vak komen. Daarnaast is de Studystore gestopt met 
leveren, wat consequenties heeft voor de booksale. Echter, als partner, heeft Manager of 
Education Eva van Schie hier nog geen informatie over ontvangen. Zij was al langzaam 
een beetje aan het kijken naar andere opties vanwege de leveringsproblemen. Samen 
met andere verenigingen gaat ze  kijken naar welke verkoper het beste is om een 
samenwerkingsverband mee aan te gaan. Daarnaast is de eerste ‘SHARE your Future’ 
inmiddels opgenomen samen met Manager of Communications Anna Nguyen. Deze 
zal binnenkort op Spotify worden geplaatst. Bovendien zit hier ook een trots Algemeen 
Lid van Bestuur. Met de Academic en de Dies & Drinks Commissie heeft ze 
bijna wekelijks vergaderingen. Ze merkt dat de band binnen beide commissies steeds 
hechter wordt en er is tijdens de vergaderingen genoeg ruimte voor gezelligheid. Met 
name na een evenement/borrel overheerst vooral het trotse gevoel van wat de 
commissies hebben georganiseerd. Over de vorderingen binnen de commissies, zal je 
straks meer horen van Voorzitters Arlette Paul en Naomi Kabuga. Daarnaast bedankt 
Manager of Education Eva van Schie President Madelon de Groot voor het overnemen 
van de Academic Commissie en Secretary Zita Keuleers voor het overnemen van de 
Dies  & Drinks Commissie tijdens haar tijd in Tanzania. De weken voor en na mijn stage 
heeft Manager of Education Eva van Schie hard gewerkt om alles goed achter te laten 
en daarna weer op te pakken. Het afscheid van het 40ste Bestuur viel haar voornamelijk 
echt zwaar, aangezien ze de weken ervoor zo intens hebben samengewerkt en 
een hele hechte band hebben gekregen met elkaar. Gelukkig kon ze alles met 
vertrouwen overdragen aan President Madelon de Groot en belde zij wekelijks met 
elkaar. Hier wil Manager of Education Eva van Schie haar op deze manier nog even in 
het speciaal voor bedanken. 
 
Manager of Communications Anna Nguyen vervolgt dit agendapunt. Ze vertelt dat ze de 
afgelopen paar maanden steeds meer haar weg gevonden heeft binnen haar functie en 
dat dit in het begin van het jaar nog wel een uitdaging was. Ook heeft zij binnen het 
Bestuur genoten van de eerste maanden en heeft zij heel veel zin in de tweede helft van 
het jaar. In deze tijd heeft Manager of Communications Anna Nguyen 36 posts en 71 
story’s gedeeld op Instagram. In het begin van ons jaar heeft het 40ste Bestuur 
het maandoverzicht op de Instagram, app en Facebook geïntroduceerd, waar tot nu toe 
veel positieve reacties over terug hebben gehad. De komende maanden zullen zij dan 



 

 

ook verder evalueren of het maandoverzicht effect heeft. Verder heeft Manager of 
Communications Anna Nguyen geprobeerd om de Instagram story’s consistenter en 
professioneler te laten ogen. Door een vaste lay-out en achtergronden aan te houden. 
Maar ook door consistent het SHARE hoekje mee te nemen in alle video’s die via de 
story’s worden gedeeld. Ook is er een LinkTree toegevoegd aan de SHARE 
Instagram. Op dit moment heeft de SHARE app 192 gebruikers. Het aantal nieuwe 
gebruikers is vergeleken met het begin van het studiejaar 14 procent gestegen. Op peak 
momenten wordt de app door 16 personen gebruikt. Echter is er wel een stijging in de 
dagelijkse gebruikers vergeleken met september, dit is terug te zien in de grafiek op de 
Powerpoint. Al is het aantal dagelijkse gebruikers nog vrij laag. Vanuit het afgelopen jaar 
is meegegeven en dat is ook terug te zien in de statistieken dat de app door de meesten 
wordt gebruikt om foto’s te bekijken en te downloaden. Manager of Communications 
Anna Nguyen heeft geprobeerd om een pushmelding te sturen wanneer nieuwe foto’s 
online staan. Verder wil ze de app veel blijven benoemen op de andere social media 
kanalen. Zij heeft geprobeerd het gebruiksgemak te verbeteren door het aan te 
laten sluiten op de website en de documenten opnieuw te sorteren. De afgelopen 
maanden verliep het contact met PanArt moeizaam. Er waren verscheidende technische 
problemen met de website en het ledenbestand. Er zaten bugs in het systeem die jaren 
of genegeerd of onopgemerkt waren die zich aan het opstapelen waren. Dit resulteerde 
erin dat de site en het ledenbestand gebreken kenden. Om dit aan te pakken heeft 
Manager of Communications Anna Nguyen een periode dagelijks meerdere malen 
contact opgezocht met PanArt, maar steeds ging er tijd overheen voordat het probleem 
opgelost kon worden of ontstonden er weer nieuwe obstakels. Ze merkte dat dit wel 
eens botste met de planning voor haar andere taken. Onze site is gebouwd door 
Sander, die zijn eigen bedrijf heeft genaamd Maat in IT. Mocht er een bug zijn werd dit 
door PanArt doorgegeven aan Sander. Op een gegeven moment was er door de bomen 
het bos niet meer te zien. PanArt stelde voor om ons volledig over te dragen aan Maat in 
IT. Het zou praktischer voor iedereen zijn als de supportverlening op de websites en e-
mails direct via Sander verloopt. Tot op heden zijn altijd de reacties op vragen omtrent 
SHARE en HBW-website (met LBS) vanuit Sander beantwoordt. Het voordeel hiervan is 
dat de vragen die rechtsreeks vanuit Maat in IT worden opgepakt en dit efficiënter kan 
verlopen en we nu echt de problemen kunnen aanpakken. De overgang naar Maat in IT 
is nu in volle gang. Vorige week is de hosting verplaatst en hebben wij een meeting 
gehad over het opnieuw opstellen van het onderhoudscontract. Door de onzekerheid 
van de afgelopen maanden zijn de plannen die het 40ste Bestuur voor ogen had met 
de website, uitgesteld. Dit zal Manager of Communications Anna Nguyen weer 
oppakken als de overgang volledig rond is. Met deze overgang zal er voor SHARE en de 
HBW niet veel veranderen. De huisstijl en de programma’s waarmee gewerkt wordt 
blijven onveranderd. Voorafgaand aan de overgang heb ik samen met Treasurer Donna 
Dekker de mogelijkheden en alternatieven onderzocht. Ook hebben zij in kaart gebracht 
wat dit financieel voor SHARE zou betekenen. Verder is Manager of Communications 
Anna Nguyen op dit moment erg blij met haar twee commissies. Met de Events 
Commissie heeft zij al drie succesvolle events gehad, waar ze met veel plezier op 
terugkijkt. We zijn nu volop bezig met het organiseren van de volgende twee events. De 
Marketing Commissie is ook goed bezig geweest. Zij hebben twee ‘Members of’ 



 

 

SHARE online gezet, een Memories of SHARE, merch uitgebracht die vanaf deze week 
op te halen is, templates gemaakt om de prikborden mee te decoreren en een after 
movie van de ski reis die heel snel online zal komen. In de tweede helft van het jaar wil 
Manager of Communications Anna Nguyen zich focussen op de LinkedInpagina, 
LinkedIn heeft zij de afgelopen maanden als een lastig platform ondervonden. We zullen 
de komende tijd recaps gaan plaatsen van de activiteiten van elke paar maanden, om 
hierop actiever te zijn voor onze leden, oud-leden en partners. Ten slotte wil zij zich 
focussen op het professioneler maken van de website maar ook meer met de app bezig 
te zijn, om aan het einde van jaar goed te kunnen evalueren op deze trial. 
 
Manager of External Relations Anne Abrahamse gaat door. Zij zegt dat ook zij het 
afgelopen half jaar niet stil heeft gezeten. In het begin van het jaar had ze vooral 
veel meetings met partners, werden dit na een paar maanden vooral veel HBW 
meetings. Er zijn dit jaar vooral veel oude bekenden die graag de samenwerking met 
SHARE voort willen zetten zoals Care effect of Furore als hoofdsponsor. Daarnaast is 
Chipsoft ook weer terug als partner dit jaar en zijn er nieuwe partners zoals AT Osborne. 
Met alle bedrijven loopt het contact goed en Manager of External Relations Anne 
Abrahamse kijkt dan ook erg uit naar wat het aankomende half jaar haar zal brengen. Op 
dit moment zit zij op 80 procent van haar acquisitie target. Manager of External 
Relations Anne Abrahamse is erg positief dat zij haar doel zeker gaat halen dit jaar. Het 
aankomende half jaar wil zij alvast voorbereidend werk doen voor de hoofdsponsor voor 
volgend academisch jaar, haar target minimaal te halen en bedrijven die betrokken zijn 
bij de Health Business Week ook enthousiast te maken voor SHARE. Daarnaast is 
Manager of External Relations Anne Abrahamse ook erg druk met de Health Business 
Week. Samen met het acquisitie team hebben zij een record verbroken, door met elkaar 
€72.600,-binnen te halen. Daarnaast lopen de inschrijvingen ook goed en hebben ze nu 
al ruim 350 aanmeldingen voor de HBW. Alle voorbereidingen zijn druk bezig om ook 
van de 12e editie weer een geslaagde editie te maken. Samen met de commissie is het 
draaiboek afgerond en zijn ze er dan ook echt klaar voor. Doordat iedereen zich ijverig 
inzet voor zijn of haar taken en zich flexibel opstelt, wanneer nodig, kan er goed 
samengewerkt worden. Ik kijk dan ook erg uit naar 6 maart als ze daar staan met elkaar 
en het event dan eindelijk kan beginnen. Voorzitter Pauline van Marwijk Kooy zal hier 
straks meer over vertellen. Verder vertelt Manager of External Relations Anne Abrahamse 
dat als je nog geen ticket hebt gekocht, je dit nog steeds kan doen. Gaandeweg het jaar 
heeft Manager of External Relations Anne Abrahamse haar overdracht aangevuld 
en aangepast om de taken voor de tweede helft van het jaar en de komende jaren 
soepeler te laten verlopen. Zo moet er niet tegen dezelfde problematiek aangelopen te 
worden zoals het 40ste Bestuur afgelopen maanden heeft gemerkt. Als laatste wordt 
vandaag de Eurekaweek commissie ingeslagen. Iets waar Manager of External Relations 
Anne Abrahamse ook ontzettend naar uit kijkt. Samen met de Eurekaweek Commissie 
willen zij ook volgend academisch jaar zo veel mogelijk studenten enthousiast maken 
voor SHARE. 
 
President Madelon de Groot sluit agendapunt 5 “Update van de vereniging” en opent 
tegelijkertijd agendapunt 6 “Vragen aan het 40ste Bestuur der Faculty Association 



 

 

SHARE”. 
 
Asmae Khaouiry komt binnen om 19:41 
 

5. Vragen aan het 40ste Bestuur der Faculty Association SHARE 
President Madelon de Groot vraagt of er vragen zijn aan het 40ste Bestuur. Er zijn geen 
vragen voor het 40ste Bestuur.  
 
President Madelon de Groot sluit agendapunt 6 “Vragen aan het 40ste Bestuur der 
Faculty Association SHARE” en opent tegelijkertijd agendapunt 7 “Opmerkingen Raad 
van Advies 2022-2023”. 
  

6. Opmerkingen Raad van Advies 2022-2023 
Fabiënne Geerling zal het woord doen namens de Raad van Advies. Het 40ste Bestuur 
krijgt een groot compliment voor hun een eenduidig beleid, een goeie ski reis en mooie 
activiteiten. Het Bestuur heeft alles goed opgepakt met extra taken ook als Manager of 
Education Eva van Schie er niet was tijdens haar stage in Tanzania. 
 
Er zijn een aantal punten waar de Raad van Advies graag de aandacht op vestigt. 
Fabiënne Geerling geeft aan dat er in het beleidsplan een grotere focus op mentale 
gezondheid is. Zo is welzijn van studenten een aandachtspunt en naar aanleiding 
hiervan vraagt ze zich af hoe het staat met de routekaart. Manager of Education Eva van 
Schie antwoordt dat er een cursus was aangeboden vanuit de EUR waar SHARE helaas is 
voor uitgeloot, maar andere verenigingen hebben deze cursus wel gekregen. Deze is 
bijna afgelopen en Manager of Education Eva van Schie gaat in overleg met ESHPM en 
andere verenigingen hoe deze gemaakte routekaart ook voor SHARE kan aangepast 
worden. Deze zal dan gepromoot worden via Instagram en de app.  
 
Vervolgens constateert Fabiënne Geerling dat de SHARE app nog steeds niet goed 
geëvalueerd kan worden. Manager of Communications Anna Nguyen zegt dat er 
contact wordt opgenomen met grouplink en dat het ontvangen van pushmelding 
afhankelijk is van de instellingen van je telefoon. Guus Jannsen geeft als tip mee dat de 
app gepromoot kan worden op Instagram en dat hierbij uitleg gegeven kan worden over 
het aanzetten van pushmeldingen zodat mensen dit aan kunnen zetten. Op deze 
manier krijgen we een beter beeld en kan de app geëvalueerd worden. Annika de Witte 
zegt dat we met webdeveloper kunnen overleggen, waar het eventueel misgaat. Ze 
voegt ook toe dar het 40ste bestuur met voorgangers kan evalueren, zodat er een beeld 
wordt geschetst van de werkingen over de afgelopen jaren heen.  
 
Fabiënne Geerling heeft een vraag over het cv-systeem in LBS en hoe het werkt. 
President Madelon de Groot antwoordt dat er de laatste tijd veel problemen zijn 
geweest en dat er veel bugs zijn waardoor hier veel last van ondervonden werd. Hier is 
hard aan gewerkt de laatste tijd en President Madelon de Groot geeft aan dat uitgezocht 
zal worden hoe dit in de toekomst voorkomen kan worden. Voorlopig is alles op orde, 
maar bugs moeten gevonden worden en daarom is het soms lastig om hierop de 



 

 

anticiperen. Annika de Witte voegt toe dat het tijdens dit cv-selectie proces soms 
onduidelijk was wanneer je iets te horen zou krijgen over een toelating en wanneer de 
activiteit daadwerkelijk vaststaat in de planning. Manager of External Relations Anne 
Abrahamse zegt dat ze het door zal geven aan haar opvolger en de aankomende HBW 
Commissie.  
 
Vervolgens vertelt Fabiënne Geerling over de agenda koppeling die in LBS toegevoegd 
kan worden en zo kunnen leden een activiteit automatisch toevoegen aan hun agenda. 
Annika de Witte legt uit waar dit staat en Manager of Communications Anna Nguyen zal 
hiernaar kijken.  
 
Er is een vraag over sustainability binnen commissies en wordt gesteld door Fabiënne 
Geerling. President Madelon de Groot geeft aan dat het 40ste Bestuur dit tegen haar 
commissieleden gezegd heeft en dat wanneer zij een sustainable idee hebben, hier geld 
naartoe kan gaan. Annika de Witte vraagt hoe dat zit met de kleding van de commissies, 
Treasurer Donna Dekker geeft aan dat dit een ander potje is. Fabiënne Geerling vraagt 
over bescheiden waarom deze niet in zwart wit gedrukt staan, omdat dit wel zo in het 
beleidsplan staat. President Madelon de Groot geeft aan dat hierop gelet zal worden. 
 
Guus Janssen vervolgt het gesprek door onder de aandacht te brengen dat de thema’s 
van borrels meer naar voren moeten komen, omdat dit nu soms vaag bleef. President 
Madelon de Groot zegt dat dit meegenomen wordt.  
 
Verder deelt Guus Janssen mede dat op LinkedIn een bepaald aantal post gedaan 
moeten worden en dit aantal halen we nu niet. Manager of Communications Anna 
Nguyen kan Indira Hoek hier meer over vragen, zodat SHARE wel in de aandacht blijft 
op dit platform. 
 
Guus Janssen geeft ten slotte aan dat de merch sneller aangekondigd mag worden. 
Annika de Witte vraagt nog hoe de merch is gegaan. Manager of Communications Anna 
Nguyen vertelt dat het contact met een andere supplier prima verliep en dat we niet met 
Drukbedrijf hebben besteld. Treasurer Donna Dekker voegt toe dat het Bestuur de 
commissie vrijheid wilden geven en dat is meegegeven dat ze iets meer bij SHARE 
moeten blijven in de toekomst en ervoor gekozen is om 1 artikel niet te doen, omdat dit 
met de kosten niet eerlijk zou zijn.  
 
Verder zijn er geen andere opmerkingen meer. 
 
President Madelon de Groot sluit agendapunt 7 “Opmerkingen Raad van Advies 2022-
2023” en opent tegelijkertijd agendapunt 8 “Opmerkingen KasCommissie 2022-2023”. 
 
Merlijn Dries komt binnen om 20:04 
Arlette Paul komt binnen om 20:28 
Jasmijn van der Hout komt binnen om 20:28 
 



 

 

7 Opmerkingen Kas Commissie 2022-2023 
President Madelon de Groot heeft het woord aan de leden van de Kas Commissie. Zij 
zullen vanuit hun perspectief een update geven over de resultaten.  
 
Geert van Gils begint zijn verhaal door te zeggen dat de aanwezigen niet dubbelzien, 
maar dat Pieter Wijers en Geert van Gils dezelfde outfit aanhebben. Geert van Gils vertelt 
dat hij het 40ste Bestuur een groot compliment wil geven. Volgens hem doet het 40ste 
Bestuur het tot nu toe heel goed en daarbij speciaal ook een compliment voor Treasurer 
Donna Dekker.  De samenwerking met de Kas Commissie gaat goed en ze heeft alles 
op orde. Dat vindt de commissie heel mooi om te zien. Treasurer Donna Dekker weet 
waar ze mee bezig is.  
 
De Kas Commissie heeft een paar vragen over het algemeen functioneren. De eerste 
vraag gaat over de Studystore, Geert van Gils vraagt zich af of er al iets bekend is over de 
financiële compensatie van de gekochte boeken van het tweede half jaar. Manager of 
Educatuion Eva van Schie antwoordt dat ze contact probeert te zoeken, maar dat ze 
geen gehoor krijgt. Ze gaat hier wel achteraan. Verder heeft Geert van Gils een vraag 
over de masteractiviteit, waarom deze niet is doorgegaan. Treasurer Donna Dekker zegt 
dat het aan animo van de masters lag en dat een activiteit op dinsdag niet handig is. 
Naar aanleiding hiervan heeft de commissie rondgevraagd bij masters wat ze graag 
willen zien. Het antwoord hierop was dat masters liever een borrel willen en we hebben 
nu op een vrijdag een borrel gepland staan. De activiteit die geannuleerd was, zal ook 
niet meer op een ander moment doorgaan. 
 
Daarnaast zegt Geert van Gils dat hij het eens is dat LinkedIn meer gebruikt moet 
worden voor SHARE, want is een mooi professioneel platform waar we veel uit kunnen 
halen.  
 
Vervolgens vraagt Geert van Gils wat de plannen zijn omtrent de website en hoe deze 
professioneler gemaakt gaat worden en wat de kosten hiervan zullen zijn. Manager of 
Communications Anna Nguyen zegt dat ze met PanArt heeft overlegd en hier een 
basisplan voor was, wat later dit in praktijk uitgevoerd zou worden. Hiervoor waren ook 
werkuren toegevoegd en een uiteindelijke prijs, maar omdat we nu naar Maat in IT gaan 
staan deze plannen on hold en pakt zij dit weer op met Sander na de nieuwe 
samenwerking rond is.  
 
Geert van Gils vervolgt door mee te delen dat de Kas Commissie het eens is met de 
overgang naar Maat in IT. Hij geeft het advies dat het 40ste Bestuur heel goed moet 
kijken waarvoor we gaan betalen en hier moeten we secuur mee omgaan. President 
Madelon de Groot zegt dat ze samen met Manager of Communications Anna Nguyen 
en Treasurer Donna Dekker een meeting heeft gehad en dat er aan Sander is gevraagd 
dat het zwart op wit duidelijk moet staan welke diensten SHARE van hem krijgt en 
hoeveel dit kost. SHARE krijgt zo snel mogelijk een contract en het grijze gebied wordt 
eruit gehaald. Treasurer Donna Dekker zegt dat Sander alles stapsgewijs gaat 
opschrijven en hoeveel uren SHARE per maand nodig heeft. Dit wordt vormgegeven in 



 

 

een systeem van een strippenkaart met uren en dat deze uren dus ook doorgevoerd 
kunnen worden naar volgende maanden. Hij gaat alles duidelijk voor SHARE uitschrijven 
en ook in termen die begrijpelijk zijn voor niet professionals. Geert van Gils vindt het 
discutabel dat het een stripkaart systeem zou worden en Treasurer Donna Dekker zegt 
dat we hier zeker goed over gaan evalueren. President Madelon de Groot zegt dat het 
wel fijn is dat het duidelijker wordt en Sander een eerstelijns samenwerking wordt en 
een tussenpersoon wegvalt. Pieter Wijers geeft aan dat het Bestuur de plannen van Maat 
in IT ook langs de Raad van Advies en de Kas Commissie moeten halen. President 
Madelon de Groot zegt dat dit zeker zal gebeuren. Verder vraagt Geert van Gils of Maat 
in IT alles wat Panart bezit van SHARE krijgt. Manager of Communications Anna Nguyen 
antwoordt dat Sander alles krijgt, maar de huisstijl blijft hetzelfde. PanArt heeft op dit 
moment nog het eigendomsrecht over de website en LBS, maar PanArt draagt dit over 
aan Sander (Maat in IT). Geert van Gils zegt dat als het eigendom bij PanArt zou blijven 
en enkel het beheer naar Sander gaat, het intellectueel eigendom PanArt zou blijven en 
dit kan gepaard gaan met hoge kosten. Manager of Communications Anna Nguyen zegt 
dat Sander de website en LBS ontworpen heeft, dus het intellectueel eigendom ligt bij 
hem. Zij voegt nog toe dat hier ook zwart op wit door PanArt akkoord is gegeven dat het 
eigendom naar Sander gaat.  
 
Verder vraagt Geert van Gils zich af of van de vertrouwenspersoon wel gebruik wordt 
gemaakt. Manager of Education Eva van Schie antwoordt dat hier weldegelijk gebruik 
van is gemaakt. Pieter Wijers geeft aan dat we ook nog meer promo mogen maken 
hiervoor.  
 
Pieter Wijers geeft een compliment over de mokken en de Committe Clash, ook al is dit 
op het dode platform facebook en dat is voor oude mensen. Pieter Wijers vraagt zich af 
hoe het gaat met Spotify. President Madelon de Groot antwoordt dat we hier nog niet 
aan toegekomen zijn onder meer door de afwezigheid van Manager of Education Eva 
van Schie. Dus het Bestuur pakt dit op, maar hier kan nu nog niets over gedeeld worden.  
 
Ten slotte vraagt Geert van Gils of er eerder pauze gehouden kan worden. Naar 
aanleiding hiervan voegt President Madelon de Groot een agendapunt 9 Pauze toe. 
 
President Madelon de Groot sluit agendapunt 8 “Opmerkingen Kas Commissie 2022-
2023” en opent tegelijkertijd agendapunt 9 “Pauze”. 
 
Pauline van Marwijk Kooy komt binnen om 20:30  
Eline Bouwhuis komt binnen om 20:30 
Troy Pollman komt binnen om 20:38 
 

8. Pauze 
President Madelon de Groot deelt mede dat er een korte pauze zal zijn. De Algemene 
Ledenvergadering zal om 20:40 weer voortgezet worden.  
 
President Madelon de Groot sluit agendapunt 9 “Pauze” en opent tegelijkertijd 



 

 

agendapunt 10 “Halfjaarlijks financieel jaarverslag”. 
 

9. Halfjaarlijks financieel jaarverslag 
President Madelon de Groot geeft het woord aan Treasurer Donna Dekker om de 
huidige status van de begroting van het 40ste Bestuur der F.A. SHARE te presenteren.  
 
Treasurer Donna Dekker zegt dat we naar aanleiding van een tip op de Wissel Algemene 
Ledenvergadering, een pointer hebben meegenomen en zij gaat haar best doet om 
deze te gebruiken.  
 
Estimate 40th Board 
Daily functioning 
Bankkosten, samen met Exact Online en Mailchimp, dit zijn vaste kosten en hierom is de 
verwachting dat dit niet overschreden gaat worden. 
Cards & presents; Cadeaus voor andere verenigingen, kerstkaartjes en constitutiekaarten 
zijn hiervan besteld. Met de dies kaarten die nog besteld gaan worden en vorig jaar 
boven de €400 uitkwamen zal deze post goed uitkomen. 
Presents graduates; Voor de eerste uitreikingen zijn stressballen in hartjes vorm met een 
SHARE logo besteld. Deze werden enthousiast ontvangen. Er komen nog uitreikingen 
aan dus zal nog een keer iets besteld worden, de verwachting ligt om wel binnen de 
post te blijven.  
Promotion; De Commissieboekjes en Valentijnsactie zijn hiervan betaald, post zal niet 
overschreden worden.  
Collaboration drink venue; Deze post wordt weer gebruikt om de prijzen van drankjes 
voor leden laag te houden. Met de stijgende prijzen die doorgevoerd gaan wordt er 
verwacht dat dat dit jaar geen problemen op zal leveren, maar voor volgend jaar iets om 
op te letten. Nu zijn er 2 borrels van geweest en verwacht er nog 2 bij de Café de Stoep 
te hebben dus zal goed uitkomen. 
Dropbox & SHARE app; Nog geen factuur van gehad maar verwacht niet dat deze 
kosten hoger zullen uitvallen want vaste kosten. 
Website; 1 Bugfix van betaald. Door wat problemen met de site is er gewacht met de 
implementaties die het 40ste Bestuur aan de site wil doen, maar deze plannen zullen 
starten zodra het Onderhoudscontract akkoord is. Verwacht dat deze post niet hoger zal 
uitvallen. 
Remainder costs; Geen verwachting dat dit hoger uit gaat vallen. 
 
Activities 
General Assembly; Nog geen kosten gemaakt en zal misschien iets hoger uitvallen 
doordat er een extra alv moet plaatsvinden en deze mag toch niet online zoals eerst 
verwacht was. 
Opening activity; Binnen budget gebleven, eerste activiteit dus iets voorzichtiger 
omgegaan met de kosten. 
Committee acquaintance; Binnen budget gebleven, wat hier over is wordt 
doorgeschoven naar commissie middag of bedankdag maar blijft in ieder geval bij de 
commissies. 



 

 

Committee midday  & Committee “thank you day”; Nog geen concrete plannen voor, 
maar geen verwachtingen dat deze anders uit zullen vallen. 
Constitution party; Door wat leveringsproblemen van het pils was dit iets minder lekker 
dan normaal en werd hier wat minder van gedronken dan verwacht. Overige bedrag is 
doorgeschoven naar de Study Trip net als het bedrag wat over was van de 
openingsactiviteit. 
Teacher of the year election; Zal binnen budget blijven. 
Old-Board activity; Het 40ste Bestuur is nog aan het peilen hoeveel mensen hier komen 
maar verwacht geen problemen met het budget, hiervoor liggen zoals eerder genoemd 
leuke plannen voor. 
Partnership Faculty Associations ; Ticket differentiatie bij het gala was niet mogelijk door 
verkoop via externe partij dus deze post zal niet opkomen, andere verenigingen willen 
namelijk niet extra bij leggen dan het vaste bedrag. Wel zijn er plannen voor grotere 
interne activiteit dus voor eigen leden maar hier zal later informatie over volgen. 
 
Committees 
Hier zal later op teruggekomen worden bij de commissie begrotingen.  
 
Clothing & teambuilding  
Bij de kleding en teambuilding hebben de RVA, KasCo en EW commissie nog geen 
kosten gemaakt. Verder hebben alle commissies behalve de master voor vesten 
gekozen en zijn deze allemaal betaald, dank voor het snelle reageren van de commissie 
leden. Sustainable clothing was niet mogelijk in verband met kleuren die niet meer 
beschikbaar waren zoals eerder benoemd werd, wordt ondertussen gekeken om hier 
andere sustainable plannen van te maken. 
 
Other 
Contingent expenses; Bestaan uit een onverwachtste factuur van PanArt en een factuur 
van bloemen uit het jaar van het 39ste Bestuur waar geen reservering voor gemaakt 
was. Verder nog niet nodig gehad. 
Sustainability; De mokken voor de BK zijn aangeschaft en commissies zijn ondertussen 
aan het nadenken over sustainable ideeën voor hun activiteiten, mochten aanwezigen 
nog ideeën hebben zijn deze ook altijd welkom. Bij ons liggen ook nog een aantal 
plannen maar hier kan ik nog niets over zeggen verder. 
Personal development members; Liggen plannen voor deze activiteiten klaar en zullen 
snel bekend worden, dit waren grotere plannen vandaar dat deze in het tweede deel van 
het jaar plaats zullen vinden maar wordt niet verwacht dat deze post gek zal uitvallen. 
Personal development; Het 40ste Bestuur heeft ervoor gekozen om geen EHBO te 
doen omdat zij allemaal een geldige hadden en dat zonde vonden. Liggen plannen voor 
een leiderschapstraining. Plannen zullen snel uitgevoerd worden zodat zij dit de rest van 
het jaar nog kunnen toepassem, bijna rond.  
Transaction fee; Deze post zal voldoende zijn maar het niet meer doorberekenen van 
transactiekosten sinds het begin van het jaar heeft ervoor gezorgd dat deze kosten 
inderdaad zijn toegenomen ten opzichte van afgelopen jaren maar zullen niet hoger 
dan verwacht uitvallen. 



 

 

Sweaters education council; Truien voor de onderwijsraad zijn voorgeschoten voor 
ESHPM maar nog niet terugbetaald, verwachting dat dit komende week zal gebeuren. 
 
Income  
Acquisition; Meeste facturen zijn betaald dus dat is fijn. Staan er nog een paar open 
maar verwachting ligt dat het target zeker gehaald wordt.  
Book sale; Studystore gestopt, verwacht hier niet veel inkomsten van en zal dus sws 
lager uitvallen want max. 1 uitbetaling, momenteel lastig contact mee dus anticiperen 
erop dat dit lang zal duren. Zoals eerder benoemt, wordt er gekeken naar een 
alternatief. 
Result Health Business Week 2023; Valt een stuk hoger uit dan verwacht door en weer 
een recordaantal kaartjes en hogere prijzen voor pakketten. Zal in ieder geval sowieso 
een deel naar de Eurekaweek gaan.  
Contribution ESHPM; Gesprekken lopen nog we zijn er mee bezig maar verwacht hier 
geen lager bedrag dan in begroot net zoals voorgaande jaren.  
Contribution members; Zal hoger uitvallen omdat er nog een aantal leden moeten 
betalen en het aantal nieuwe leden hoger is dan aan het begin van het jaar verwacht 
was. 
 
Academic Committee  
De eerste activiteit, Corpus, was het aantal van de reservering niet gehaald maar was 
goed op te vangen. Het tweede event moet er 1 lid nog betalen maar verder een erg 
geslaagd en leerzaam evenement. Derde event zit vol maar vaste kosten. Geen 
verwachting dat de andere events hoger zullen uitvallen.   
 
Dies & Drinks Committee 
Eerste drink bij NRC netjes binnen budget gebleven. Tweede drink was wat verwarring 
en geen muntjes gedaan, maar prijsdifferentiatie wat uiteindelijk op collabartion drink 
venue is gezet wat de bedoeling was van die post en vanaf toen gebeurde. Derde drink 
zijn de muntjes van commissie begroting gegaan en de prijsdifferentiatie zal zo blijven 
werken. Zal goed uitkomen doordat er nu ruimte is voor een extra drink en dit de 
periode zonder tot de dies overbrugt. Drinks worden druk bezocht dus dat is erg leuk! 
 
Events Committee 
Tot nu toe bij alle events goed ingeschat, bij kerstdiner uiteindelijk 49 deelnemers en bij 
het rolschaatsen was en nog 1 plekje over maar die zijn weer ongeveer gelijkgetrokken 
op deze manier. Wel verwachting dat hier eventueel wat extra geld naartoe zal gaan, 
omdat er een groter event op de planning staat maar verhouding met het aantal 
deelnemers zal hierbij in acht worden genomen. 
 
Health Business Week Committee 
Door zoals eerder vermeld een recordbedrag aan acquisitie voor de HBW en een record 
aantal aan kaartjes is deze begroting weer gegroeid ten opzicht van vorig jaar. 
  
Bij de promotion zijn de meeste kosten ondertussen gemaakt, geen post valt tot nu toe 



 

 

heel gek of hoog uit en de social media is deels gebruikt maar hier zullen nog meer 
kosten gemaakt worden er dus ook voor deze post geen gekke uitkomsten verwacht. 
De Smitse promo is iets hoger uitgevallen, omdat in de expected geen rekening 
gehouden was met de BTW maar dit is geen enorme stijging. 
Op andere universiteiten is ondertussen ook promo geweest maar nog niet alle facturen 
hiervan zijn ontvangen.  
  
De give-aways zijn uitgevallen zoals verwacht, wel zal er gelet worden dat de kosten van 
1 product niet te hoog zullen zijn zoals de box en zal dit verder niet meer gebeuren dit 
jaar. Ook zal dit worden meegegeven aan de nieuwe commissie volgend jaar.  
  
Bij de sweets van de tweede promo week zijn de kosten net wat hoger uitgevallen dan 
in begroot dit omdat er na het succes van de eerste week iets meer is ingekocht. 
  
Alle goodies zijn ondertussen besteld en hier waren verder geen bijzonderheden, er is 
gekozen voor minder maar iets duurdere goodies zodat mensen deze echt zullen 
gebruiken en de goodies zullen dienen voor de promo waar ze voor zijn en niet bij 
mensen in de prullenbak of kast zullen verdwijnen. Mede ook door meer ontvangen 
goodies van de bedrijven zelf.  
  
Bij presswork zijn de kosten van de A3 posters wat hoger uitgevallen omdat er een 
tweede bestelling geplaats is omdat er gekozen is voor 2 x poster ophangen in plaats 
van alleen de eerste promo week en deze werden weggehaald in de tussentijd.  
Alle kosten zijn daar net iets anders uitgevallen omdat de korting en de BTW niet was 
meegenomen in de expected. 
  
Voor de activiteiten die plaats zullen vinden in de week zelf zijn nog geen kosten 
gemaakt. Wel is er gekozen om de activiteiten in te delen per dagen, dit om meer 
duidelijkheid te geven in waar het geld precies naartoe gaat en omdat er facturen per 
dag verstuurd worden vanuit paviljoen en niet per activiteit. Zo hoeft er geen inschatting 
gemaakt te worden per activiteit maar kan er per dag berekend worden welke kosten er 
zijn gemaakt.  
  
Bij de extra expenses zijn er kosten gemaakt voor de website omdat deze ge-update 
moest worden om werkend te blijven.  
  
Ook zijn de vaste kosten voor de dropbox gemaakt.   
  
Inkomsten; Er is dit jaar gekozen om een tijdsperiode aan de early bird kaartjes te 
hangen in plaats van een limiet om mensen te enthousiasmeren om snel een kaartje te 
kopen maar meer mensen deze mogelijkheid te geven. Hierdoor was het lastig om een 
aantal in te schatten maar is dit toch zeker aardig gelukt. Voor de early bird members 
zijn uiteindelijk 117 kaartjes verkocht en voor de non-members waren dit er 80. Voor de 
reguliere kaartjes is het doel van de ledenkaartjes ook bijna gehaald, nog 5 te gaan dus 
mocht hier iemand zitten, kan het me niet voorstellen maar haal je kaartje nog want de 



 

 

commissie heeft zichzelf weer overtroffen met de plannen die zij hebben gemaakt. Voor 
de niet leden zitten ze nu op 86 en ik verwacht dat deze inkomsten zo goed ingeschat 
zijn. Met het iets hoger gehaalde aantal early birds zal dit ong tegen elkaar afstrepen 
mocht het zo blijven en daarom is er nog niet voor gekozen om dit aan te passen.  
Voor het bedrijvendiner is er 1 betaling geweest omdat dit nog niet meteen hoefden 
omdat mensen nog niet zeker wisten of zij deel mochten nemen ivm de CV selectie. Nu 
dit bekend is zullen deze inkomsten ook spoedig volgen.  
Zoals eerder benoemd hebben bijna alle bedrijven betaald. Bij High Select en Quint is 
het bedrag bij expected hoger dan echt ontvangen, dit omdat zij later nog extra dingen 
wilden waar de factuur later voor is verstuurd dus deze inkomsten zullen nog 
binnenkomen. 
 
Marketing Committee 
Eerste merch besteld, factuur binnen maar nog geen deelnemersbijdrage ontvangen, 
omdat de levering pas net binnen is. Plannen bij de commissie om de volgende merch 
drop iets meer ‘bij SHARE’ te blijven, sustainable producten te doen en eventueel wat 
kleinere/minder dure producten. Begroting is nog niet aangepast op de planning maar 
de commissie is er mee bezig en zal dit doen zodra de ideeen concreter zijn. 
 
Master Committee 
Eerste borrel vielen de kosten erg laag uit door meerdere SHARE events achter elkaar bij 
de Stoep, zo kon er nog een deel van de dag ervoor gebruikt worden en hoefde de al 
afgekochte fust niet ‘weg’. Tweede event ging helaas niet door te weinig animo, maar 
hierna een poll er uit gedaan voor voorkeursdagen. De komende events ligt de 
verwachting dat deze wel gwn doorgaan en het geld is daarom doorgeschoven. Ook 
hierbij zal het niet uitgeven om het uitgeven worden en er zal gelet worden op de 
verhouding met het aantal aanwezigen en het geld.   
 
Short trip Committee 
Aanbetaling voor het huisje van EJW is gedaan, verder nog geen bijzonderheden. Deze 
aanbetaling staat nog als algemeen bij Freshman weekend omdat deze begroting nog 
niet verder is ingericht omdat de commissie nog bezig is met de plannen. 
 
Ski Trip Committee 
Goed binnen budget gebleven en alleen after nog op de planning. Door wat eigen 
bijdrage op de reis zelf hebben we wat extra en wat duurdere activiteiten kunnen doen. 
De kosten van het rodellen vielen wat anders uit door een andere prijs en het last 
minute toch laten doorgaan, maar verder geen bijzonderheden. Uitendelijk 3 diners 
waarvan 1x kaasfondue met eigen bijdrage. 1x rodellen met eigen bijdrage en 2 normale 
diners en een pubcrawl bekostigd vanuit SHARE. 
 
Study Trip Committee 
Om deze reis nog betaalbaar voor de leden en in lijn met ons beleidsdoel te houden zal 
hier wat extra geld heen gaan. De aanbetaling is van iedereen binnen ondertussen en 
volgende week zal het hele bedrag van iedereen ontvangen zijn. Er was een offerte 



 

 

opgevraagd voor 34 mensen, dit om de teleurstelling die bij de ski aanwezig was te 
voorkomen, hier was het financiële risico de prijs van de vliegtickets dus dit valt mee, 
maar zijn er wat inkomsten misgelopen. Gelukkig hebben we dit jaar weer een bedrag 
gekregen van trustfonds waarmee die kosten gecompenseerd kunnen worden. 
Uiteindelijk gaan er 31 mensen mee. 
 
President Madelon de Groot sluit agendapunt 10 “Halfjaarlijks financieel verslag” en 
opent tegelijkertijd agendapunt 11 “Vragen aan het 40ste Bestuur der Faculty Association 
SHARE”. 
 

10. Vragen aan het 40e Bestuur der Faculty Association SHARE 
President Madelon de Groot geeft aan dat het nu tijd is voor eventuele vragen aan het 
40ste Bestuur. Er zijn geen vragen voor het 40ste Bestuur. 
 
President Madelon de Groot sluit agendapunt 11 “Vragen aan het 40ste Bestuur der 
Faculty Association SHARE” en opent tegelijkertijd agendapunt 11 “Opmerkingen Kas 
Commissie Halfjaarlijks financieel verslag”. 
 

11. Opmerkingen KasCommissie Halfjaarlijks financieel verslag 
Geert van Gils neemt het woord namens de Kas Commissie. Een eerste constatering is 
dat de promotions pot momenteel nog op de helft zit. Geert van Gils vraagt of er al 
concrete plannen om iets te doen. Treasurer Donna Dekker zegt dat er nog dingen 
gedaan zullen worden, zoals de Valentijns actie, zodat zo ook de bestuurskamer nog 
verwelkomender is. Treasurer Donna Dekker verwacht overigens niet dat de pot op gaat. 
Vervolgens vraagt Geert van Gils of het Trustfonds al binnen is. Treasurer Donna Dekker 
zegt dat het geld nog niet binnen is, maar dat wel zwart op wit staat dat we het geld 
krijgen. 
 
Verder vraagt Geert van Gils of er al plannen zijn voor het potje voor ontwikkeling van 
Bestuur. Treasurer Donna Dekker antwoordt dat hier plannen voor staan en dat deze in 
de komende weken uitgevoerd zullen worden.   
 
Geert van Gils gaat door met zijn vragen en vraagt of er al een factuur verstuurd is voor 
de Onderwijsraad truien en wat de status is van de contributie van ESHPM. President 
Madelon de Groot antwoordt dat de factuur gestuurd is en dat er wat betreft de 
contributie nog gesprekken lopen. President Madelon de Groot geeft aan dat met 
Maarten dit iets stroever liep, omdat hij regelmatig niet aanwezig is op J7. Zij voegt toe 
dat het niet duidelijk was wie van financien van ESHPM hier verantwoordelijk voor is. Er 
wordt op dit moment een datum geprikt om hier een gesprek over te voeren en wat de 
uitkomst hiervan is. 
 
Geert van Gils zegt dat acquisitie nu op 80 procent staat en vraagt zich af of er nog 
potentiële bedrijven openstaan voor een samenwerking. Manager of External Relations 
Anne Abrahamse zegt dat er zeker naamsbekendheid is, ze is nu bezig met de bedrijven 
die meededen aan de HBW te contacten en deze ook voor SHARE te benaderen dus dat 



 

 

moet goedkomen.  
 
Geert van Gils heeft ook een vraagt over de begroting van de HBW: wat is de keuze 
geweest om btw op bepaalde posten los te trekken van begroting, denk bijvoorbeeld 
aan de drankjes. Treasurer Donna Dekker zegt dat ze niet meer per activiteit maar per 
dag een factuur zullen krijgen en er is een verschillende BTW per factuur. Het doel 
hiervan us om te kijken wat van de factuur waarheen gaat. Dus dat het niet meer het 
geval is dat er meer geld naar andere dingen gaat. Facturen van paviljoen kunnen soms 
lastig te behappen zijn en op deze manier kan dit nu makkelijker opgesplitst worden. 
Geert van Gils geeft aan dat hij niet de meerwaarde ziet van de BTW apart te zetten door 
eten en drinken apart te factureren. Volgens hem als je een factuur krijgt kan je wel 
desnoods wel splitsen op eten en drinken, maar niet ook nog op BTW-niveau. Treasurer 
Donna Dekker zegt dat ze hier zeker met penningmeester van de HBW Eline Bouwhuis 
naar kan kijken. Verder voegt Pieter Wijers toe dat dit een vertekend beeld kan geven. 
Geert van Gils voegt toe dat je dit consequent moet gebruiken, omdat het anders 
onduidelijk kan worden.  
 
Vervolgens vraagt wat nog de plannen zijn met de apart sustainable pot. Treasurer 
Donna Dekker antwoordt dat de tweede merch van de Marketing Commissie van de  
sustainable pot betaald kan worden. Daarnaast is de Short Trip ook bezig met 
sustainable plannen en daar zal ook een deel naartoe gaan.  
 
Geert van Gils heeft nog een vraag over de Study Trip, er gaan namelijk 31 mensen mee 
in plaats van 34 mensen. Dus hij vraagt zich af welke kosten we mislopen. Het enige wat 
betaald wordt voor 34 mensen is de vliegtickets. Treasurer Donna Dekker zegt dat dit uit 
het hoofd om ongeveer 450 euro gaan.  
 
Ten slotte duidt Geert van Gils Treasurer Donna Dekker nog op een foutje in haar 
begroting. De reserveringen kloppen niet helemaal. De inkomsten en uitgaven kloppen 
wel, dus moet aangepast worden, zodat het klopt met het eigen vermogen. Treasurer 
Donna Dekker zal dit aanpassen.  
 
President Madelon de Groot sluit agendapunt 12 “Opmerkingen Kas Commissie 
Halfjaarlijks Financieel Verslag” en opent tegelijkertijd agendapunt 13 “Opmerkingen Raad 
van Advies 2022-2023”. 
 

12. Opmerkingen Raad van Advies 2022-2023 
Guus Janssen neemt het woord namens de Raad van Advies. Hij zegt dat de Master 
Commissie wel veel geld nog heeft staan. Zo kan het kan zijn dat er een hoog bedrag 
voor weinig mensen staat. Treasurer Donna Dekker antwoordt dat er naar de volgende 
activiteit naar aanleiding van het animo meer geld heen kan gaan. 
 
Daarnaast vraagt Guus Janssen waarom de Study Trip meer geld krijgt en dit niet 
evenredig is verdeeld over alle commissies. Treasurer Donna Dekker antwoordt dat er 
meer geld naartie gaat, omdat dit ook in beleidsplan staat, maar dit sluit niet uit dat er 



 

 

ook geschoven wordt tussen andere commissies zoals de Short, Events en Eurekaweek 
Commissie.  
 
Guus Janssen vraagt zich af waarom het 40ste Bestuur toch voor een Familie Dag 
gekozen is. Manager of Education Eva van Schie antwoordt dat er toch wel animo voor 
was en er ook voor gekozen is om er een familie dag van de maken in plaats van enkel 
ouders. Treasurer Donna Dekker voegt toe dat er ook een poll is uitgestuurd voor welke 
dag het meeste animo was. En de resultaten hiervan zullen in acht genomen worden. 
 
Guus Janssen geeft aan dat het belangrijk is dat de website van HBW werkzaam 
gemaakt moet worden. Treasurer Donna Dekker vertelt dat de updates zijn gebeurd 
voor de HBW site zoals die ook voor de SHARE site zijn gebeurd.  
 
Ten slotte een laatste opmerking van Guus Janssen is dat de pot voor Marketing 
Commissie momenteel heel hoog staat voor maar weinig mensen. Treasurer Donna 
Dekker antwoordt dat er nog geen eigen bijdrage van leden is gedaan en daarom dat hij 
nu heel hoog uitvalt. Annika de Witte vraagt nog wat de plannen zijn voor overige geld. 
Treasurer Donna Dekker zegt dat het plan is om eventueel meer merch drops te doen, 
zodat het geld wel evenredig verdeeld is.  
 
President Madelon de Groot sluit agendapunt 13 “Opmerkingen Raad van Advies 2022-
2023” en opent tegelijkertijd agendapunt 14 “Pauze”. 
 
Willemijn Hagebeek komt binnen om 20:57 
Fabiënne Nederpelt komt binnen om 20:57  
Carlijn Kuis komt binnen om 20:57 
Bas van Tiggelen komt binnen om 20:59 
Suzan van Kleef komt binnen om 20:59 
 
 

13. Pauze 
President Madelon de Groot deelt mede dat er een korte pauze van 15 minuten zal zijn. 
De Algemene Ledenvergadering zal om 21:17 weer voortgezet worden.  
 
President Madelon de Groot sluit agendapunt 14 “Pauze” en opent tegelijkertijd 
agendapunt 15 “Installatie Eurekaweek Commissie 2022-2023". 
 

14. Installatie Eurekaweek Commissie 2022-2023 
President Manon van der Nol vraagt Susanne Nooteboom, Naomi Kabuga, Hidde van 
den Born, Laura Zwinkels en Anne Abrahamse om op te staan, indien aanwezig. 
  
Bij de volgende hamerslag installeert President Madelon de Groot Susanne Nooteboom, 
Naomi Kabuga, Hidde van den Born, Laura Zwinkels en Anne Abrahamse als de 
Eurekaweek Commissie 2022-2023. 
 



 

 

President Madelon de Groot sluit agendapunt 15 “Installatie Eurekaweek Commissie 
2022-2023” en opent tegelijkertijd agendapunt 16 “Verslaglegging commissievoorzitters”. 
 

15. Verslaglegging commissievoorzitters 
President Madelon de Groot vraagt de voorzitter van de Academic Commissie, Arlette 
Paul, om hun voortgang voor te dragen. 
 
Academic Commissie 
Voorzitter Arlette Paul vertelt dat vanuit de Academische Commissie zij allerlei 
activiteiten organiseren op professioneel gebied. Zij zitten met 5 meiden en zij vinden dit 
erg leuk om te doen, ze hebben samen al een goede band opgebouwd. Dit jaar begon 
de commissie met ons eerste evenement naar Corpus. Dit had niet onze voorkeur, maar 
we zaten redelijk in tijdsnood, omdat het eerste evenement best wel snel was. Daarnaast 
hadden ze wat problemen met overlap met de Health Business Week en master/eerdere 
evenementen. Ze hebben uiteindelijk toen toch besloten om naar Corpus te gaan, 
omdat we in korte tijd niks anders meer konden neerzetten. Ons tweede evenement 
heeft plaatst genomen op 26 januari. Toen hebben ze een LinkedIn/ cv workshop 
georganiseerd, waarbij ze, omdat het tijdens etenstijd was, ook wat pizza’s voor achteraf 
hadden besteld en samen gegeten hebben. Daarnaast zijn er ook foto’s gemaakt voor 
het LinkedIn profiel van de aanwezigen. We hadden uiteindelijk 25 deelnemers en het 
leek iedereen goed te bevallen. Ons volgende evenement is op 2 maart. Voor dit 
evenement hebben zij een cursus staan in snijzalen van het Erasmus MC. Hier leren 
professionals ons meer over de autonomie en functies van het menselijk lichaam. Er zijn 
twee tijdsloten en het is een gratis evenement. Deze zit nu ook vol! Voor verdere 
evenementen zijn we bezig nu met de Familie Dag, waar we laatst een poll hebben 
gedaan voor de datum. 
 
President Madelon de Groot bedankt Arlette Paul voor haar update en vraagt aan de 
aanwezigen of er nog vragen zijn. Er zijn geen vragen meer.  
 
President Madelon de Groot vraagt vervolgens aan voorzitter Naomi Kabuga de 
vooruitgang van de Dies & Drinks Commissie voor te dragen.  
 
Dies & Drinks Commissie 
Naomi kabuga vertelt dat binnen de Dies & Drinks Commissie het erg gezellig is. Ze 
kenden elkaar nog niet echt toen ze begonnen, maar zijn uitgegroeid tot een hechte 
commissie. Ze hebben gezellige vergaderingen, die vaak erg lang duren, mede door de 
voorzitter en de onwijs goede humor tussendoor. Daarnaast hebben zij natuurlijk als 
belangrijke taak om hun naam eer aan te doen. Dit doen zij dan ook enthousiast door 
de strafadjes lijst zorgvuldig bij te houden en samen interne borrels te houden als 
oefening voor de echte drinks. Als de Dies & Drinks commissie hebben ze ondertussen 
al drie borrels mogen organiseren. De Halloween drink in NRC, de Time Machine drink 
en de Casino Royale drink in onze vertrouwde stamkroeg. De commissie geniet enorm 
van de enthousiaste opkomst en gezelligheid die de SHARE leden stuk voor stuk 
meebrengen. Door het succes van de afgelopen drinks hebben ze besloten een extra 



 

 

drink te organiseren, dus hou de socials in de gaten! Momenteel zijn ze natuurlijk ook 
bezig met het organiseren van de Dies, zodat toch wel het belangrijkste feestje van 
SHARE een groot succes wordt! 
 
President Madelon de Groot bedankt Naomi Kabuga voor haar update en vraagt aan de 
aanwezigen of er nog vragen zijn. Er zijn geen vragen meer.  
 
President Madelon de Groot vraagt vervolgens aan manager of promotion Nina Kuenen 
de vooruitgang van de Events Commissie voor te dragen. 
 
Events Commissie 
Nina Kuenen vertelt dat de commissie dit jaar 5 events organiseert waarvan er al 3 
geweest zijn. Als eerste event hebben ze een pool toernooi georganiseerd bij poolcafé 
Delfshaven. Zij hebben een mega leuke avond gehad, waar er aan het einde van de 
avond door 2 winnaars met een prijs vandoor is gegaan. Vervolgens was het alweer tijd 
voor het jaarlijkse kerstdiner, met 50 mensen in hun mooiste kleren hebben we kerst 
gevierd met een 3 gangendiner bij ‘t Keerpunt. Iedereen heeft heerlijk gegeten en 
heerlijk drankjes gedronken. 
Als commissie zelf hebben ze het heel gezellig met elkaar en eten ze geregeld met 
elkaar, zo hebben we laatst ook met z’n 6e ons eigen mini event georganiseerd. Ze zijn 
met z’n alle een avondje gaan schilderen en wijn drinken. Iedereen heeft mooie creaties 
gemaakt en al hun creativiteit in de strijd gegooid. Toen was het vorige week alweer tijd 
voor ons derde event, waarbij we zijn gaan disco roller skaten met een leuke groep. 2 
uur rollerskaten, de 1 een stuk handiger dan de ander. De 1 meer gevallen dan de ander. 
En 1 tje heeft een gescheurde broek eraan overgehouden. De commissie vond het een 
mega leuke avond. Dus nu hebben ze er 3 gehad en nog 2 te gaan. Wij kijken echt 
enorm uit op deze laatste twee events en hopen jullie allemaal daar te zien. 
 
President Madelon de Groot bedankt Nina Kuenen voor haar update en vraagt aan de 
aanwezigen of er nog vragen zijn. Er zijn geen vragen meer.  
 
President Madelon de Groot vraagt vervolgens aan voorzitter Pauline van Marwijk Kooy 
de vooruitgang van de Health Business Week Commissie voor te dragen. 
 
Health Business Week Commissie 
Pauline van Marwijk Kooy begint door Treasurer Donna Dekker te bedanken voor de 
hulp bij de begroting. De commissie is al een tijdje bezig en sporen mensen aan die nog 
geen kaartje hebben om er een te kopen. De inschrijvingen gaan lekker en daar zijn ze 
trots op. Hoogtepunten van het jaar zijn dat er 40 bedrijven meedoen, die nu al allemaal 
hebben betaald en de commissie is trots, want dat is sneller dan vorig jaar. Een prachtige 
locatie voor de opening, sustainable nagedacht en daarom goodies van hogere 
kwaliteit. Verder was een doel van de commissie om andere universiteiten te betrekken 
en dat gaat ook goed. Er is ook een extra marketing lid dit jaar en daarom dat er buiten 
Rotterdam ook meer promo gedraaid kan worden. Acquisitie heeft een mooi bedrag 
binnengehaald en deze is een stuk hoger dan vorig jaar, omdat partners meer en hogere 



 

 

pakketten kopen. Op de HBW zelf zullen een kwart tot een derde nieuwe mensen 
aanwezig zijn en er is ook meer gespreid aanbod wat ook leuk is. Er zijn verschillende 
sectoren betrokken. Ook zullen er dit jaar 5 bedrijven in Engels gaan presenteren. 
Hiervoor is er ook een Engels boekje gemaakt voor internationals en ze geven deze tip 
ook door naar volgend jaar. De commissie is trots op Pfizer en EMC en deze partners 
worden door mensen heel enthousiast ontvangen. Het zorgdebat is ook in een ander 
jasje gestopt en er is extra moeite in rekruten van sprekers gegaan. In plaats van een 
thema middag is er dit jaar gekozen voor een professionelere activiteit, namelijk een 
symposium. Niet alles gaat goed helaas, PanArt is een ingewikkeld puntje, maar wordt 
achteraan gezeten. Al bij al zijn ze blij hoe het gaat binnen de commissie en vormen ze 
een hechte band.  
 
President Madelon de Groot bedankt Pauline van Marwijk Kooy voor haar update en 
vraagt aan de aanwezigen of er nog vragen zijn.  
 
Geert van Gils heeft een vraagt over het animo van internationals en waarom 
International Day verwijderd is. Hij is benieuwd naar de mening van de commissie of zij 
denken dat International Day wel weer geïntroduceerd zou moeten worden. Pauline van 
Marwijk Kooy zegt dat ze het niet op programma zetten, omdat als je alles op 1 dag doet 
en dit dan net niet goed uitkomt met les. Komen er niet vele mensen opdagen. Daarom 
zijn de Engelse presentaties en activiteiten verspreid, zodat meerdere mensen de kans 
hebben om deel te nemen aan de HBW. Geert van Gils vraagt hoe dit zit in de toekomst. 
Pauline van Marwijk Kooy houdt bij hoe inschrijvingen gaan voor activiteiten en ook echt 
de aanwezigheid en daardoor kunnen ze op reflecteren na de HBW.  
  
Verder zijn er geen vragen. 
 
President Madelon de Groot vraagt vervolgens aan Algemeen Lid van Bestuur Anna 
Nguyen de vooruitgang van de Marketing Commissie voor te dragen. 
 
Marketing Commissie  
Manger of Communications Anna Nguyen vertelt dat de eerste merch drop 
oorspronkelijk zou bestaan uit een badjas en trui, maar uiteindelijk is de badjas 
vervangen door de sporttas. De ontwerpen stonden al wel klaar en met wat hulp van 
elkaar hebben we leuke eindproducten ontworpen die ook nog eens in een leuke 
verpakking terecht komen. Daarnaast hebben ze 2 ‘Members of’ SHARE kunnen maken 
en hebben ze templates gemaakt om foto's van de leuke activiteiten op te kunnen 
plakken. Ook hebben ze foto en filmmateriaal verzameld om een leuke after movie te 
maken van de ski reis. Verder kijken ze uit naar de volgende merch drop waar de 
commissie al volop ideeën voor heeft en waar iedereen in de zomer goed gebruik van 
kan maken. Ze kunnen niet wachten om jullie onze volgende drop te laten zien en nog 
meer ‘Members of’ SHARE, memories en after movies te maken 
 
President Madelon de Groot bedankt Manger of Communications Anna Nguyen voor 
haar update en vraagt aan de aanwezigen of er nog vragen zijn. Er zijn geen vragen 



 

 

meer.  
 
President Madelon de Groot vraagt vervolgens aan voorzitter Anouk Wondergem de 
vooruitgang van de Master Commissie voor te dragen. 
 
Master Commissie 
Anouk van Wondergem vertelt dat afgelopen half jaar was de start van de 
mastercommissie, een nieuwe commissie binnen SHARE om de (pre-)masterstudenten 
meer met elkaar te verbinden.  
Gezien het feit dat het een compleet nieuwe commissie was hadden ze geen 
voorbeelden of tips en tricks om deze commissie op zijn best te laten fungeren.   
Als commissie hadden ze besloten om naar de master studenten uit te dragen dat zij 
zouden zorgen voor “educatieve” activiteiten inclusief gezelligheid waar een biertje niet 
kan ontbreken.  
  
Om het ijs te breken hadden zij bedacht om een pubquiz te organiseren bij de Stoep 
om de studenten met elkaar kennis te laten maken.   
De opkomst was goed en ze konden de stoep goed vullen. Wel viel op dat het 
grotendeel (nieuwe) leden voornamelijk afkomstig waren uit de pre-master. Het was 
gezellig en de aanwezigen keken uit naar het volgende evenement.   
  
Dit was een workshop die je klaar zou maken voor de start in het werkveld. De 
commissie had deze activiteit gepland, maar helaas verliep het stroef met de 
inschrijvingen. Een daarbij komend element was een aparte communicatie met het 
bedrijf die de workshop zou geven.  Toen er op de dag zelf nog steeds te weinig was 
gecommuniceerd en er weinig inschrijvingen waren hebben we besloten deze activiteit 
te annuleren.   
  
Als commissie hebben ze dit geëvalueerd, ze wilde weten waar de lage interesse 
vandaan kwam. Ook zagen zij dat er wél veel masterstudenten zijn ingeschreven bij 
SHARE en er dus wel animo is voor een evenement. Binnen de pre-master is er 
rondgevraagd wat de studenten wilde zien, dit was een feestje met elkaar. Deze 
studenten zien elkaar alleen op vrijdag in de lessen en af en toe na een tentamen voor 
een biertje. Er ligt behoefte voor een feest met elkaar om op die wijze elkaar beter te 
leren kennen.    
  
Op Instagram is een poll geplaatst voor een voorkeur van een dag, vanuit de reactie van 
de masterstudenten bleek dit de vrijdag te zijn.   
De voorbereiding voor deze borrel/party zijn in volle gang en ze gaan ervan uit dat het 
animo hier groter voor is. Bijkomend voordeel is dat er een ruim budget beschikbaar is 
door de geannuleerde workshop, dit houdt in dat wij bij aankomende evenementen 
groter kunnen uitpakken wat kan zorgen voor meer animo.   
  
Ook is de commissie op dit moment bezig met de voorbereidingen van de Health Talks. 
Gezien de andere setting van dit evenement waar interessante sprekers zullen komen, 



 

 

gaan we ervan uit dat hier een goede opkomst voor zal zijn. In de wandelgangen 
promoten zij dit evenement al een beetje waar enthousiaste reacties op komen.   
  
De commissie heeft met veel enthousiasme haar schouders gezet onder het 
aankomende halfjaar waar wij ervan uit gaan dat de Health Talks, borrel/party en 
afsluitend evenement een groot succes gaat worden! 
 
President Madelon de Groot bedankt Anouk Wondergem voor haar update en vraagt 
aan de aanwezigen of er nog vragen zijn. Er zijn geen vragen meer.  
 
President Madelon de Groot vraagt vervolgens aan Event Manager Hidde van den Born 
de vooruitgang van de Short Trip Commissie voor te dragen. 
 
Short Trip Commissie 
Hidde van den Born vertelt dat de eerste maanden van de commissie vrij rustig ware en 
vooral een periode om te oriënteren, maar inmiddels zijn ze hard op weg en zijn de 
locaties van beide weekenden concreet. Dit wordt uiteraard later bekend gemaakt! Het 
beloven twee ontzettend leuke weekenden te worden voor de huidige en toekomstige 
nieuwe leden. Houd vooral goed de socials in de gaten ergens aan het eind van de 
maand maart en voor de mensen die tijdens de Eurekaweek actief zullen zijn, maak zo 
veel mogelijk 1e-jaars enthousiast.  
 
President Madelon de Groot bedankt Hidde van den Born voor zijn update en vraagt aan 
de aanwezigen of er nog vragen zijn. Er zijn geen vragen meer.  
 
President Madelon de Groot vraagt vervolgens aan secretaris Lieke Sap de vooruitgang 
van de Ski Trip Commissie voor te dragen. 
 
Ski Trip Commissie 
Lieke Sap vertelt dat we in januari zijn we afgereisd naar het prachtige Avoriaz. Met een 
gezelschap van iets meer dan 30 man sterk zijn we eind zaterdag vertrokken richting de 
sneeuw. De volgende ochtend konden de eerste mensen de piste op en de rest ging 
het dorp verkennen. Het weer aan het begin van de week was aardig taai en het 
sneeuwde redelijk hard. Als Ski Trip Commissie hadden we de paar weken ervoor wat 
lichte stress momentjes dat er te weinig sneeuw zou zijn. Gelukkig was er door de 
hevige sneeuwval de eerste dagen daar geen sprake van. Er lag meer dan voldoende 
sneeuw en vanaf woensdag klaarde het op waardoor iedereen heerlijk kon touren door 
het gebied.   
Voor de mensen met wat nog minder ski-ervaring waren er door ons skilessen geregeld.  
Namens SHARE hebben we drie dagen bij restaurantjes gegeten. Van burgers, naar pizza 
en afsluitend een kaasfondue in echte Franse sferen. Daarnaast hebben we een 
kroegentocht gedaan en een gerodeld van de piste. Al met al hele leuke ervaringen en 
iedereen was zeer enthousiast. Ook was er met het uitgaan genoeg te bieden bij de 
karaokebar of in de club.  
Het was fantastisch om te zien dat de mensen zo enthousiast waren tijdens de trip en 



 

 

Ski Trip Commissie heeft enorm van iedereen genoten. Tijdens de inschrijvingen werden 
ze overdonderd door de leden die graag mee wilden gaan. Ze zijn aan het kijken voor 
de mogelijkheden om wellicht het aantal leden voor de reis op te schalen.   
Momenteel zijn ze bezig met de voorbereidingen van de after activiteit en de Ski Trip 
voor volgend jaar.   Verder willen we nog een bedankje doen naar de oude Ski Trip, de 
accommodatie van dit jaar was erg goed geregeld. 
 
President Madelon de Groot bedankt Lieke Sap voor haar update en vraagt aan de 
aanwezigen of er nog vragen zijn. Er zijn geen vragen meer.  
 
President Madelon de Groot vraagt vervolgens aan voorzitter Susanne Noteboom de 
vooruitgang van de Study Trip Commissie voor te dragen. 
 
Study Trip Commissie 
Susanne Noteboom vertelt dat ze de afgelopen maanden druk bezig zijn geweest met 
de voorbereidingen voor de Study Trip. Deze gaat natuurlijk plaatsvinden in april. Het 
begon met het uitzoeken van een locatie, wat wel een moeilijke keuze was, want ze 
hadden veel opties. Ze hadden nagedacht over Spanje, Italië, een aantal landen in het 
oosten en nog veel meer. Uiteindelijk gaat de commissie met 31 deelnemers en een 
gids naar Portugal, wat ze echt superleuk vinden, vooral omdat dit land een keer een 
hele andere locatie is voor de Study Trip (dan eerdere locaties). De commissie gaat ook 
in zee met een nieuwe reisorganisatie genaamd Yes-Trips. Hierbij moeten ze zelf alle 
studie gerelateerde activiteiten organiseren, waar ze op dit moment het drukste mee 
bezig zijn. Ze kunnen er al eentje weggeven, en dat is een netwerkborrel met studenten 
van de medische faculteit in Lissabon. Ze hebben hierover contact met hun 
studievereniging en er zullen zelfs ook nog andere studenten uit Kroatië aanwezig zijn. 
Verder heeft de reisorganisatie wel al leuke niet-studiegerelateerde activiteiten voor hun 
gepland, zoals een hike door een mooi beschermd natuurgebied aan de kust. Zo kan 
iedereen die een zware avond heeft gehad in een Portugese club of café weer even een 
frisse neus halen.  
De samenwerking verloopt goed, ze vergaderen vaak bij iemand thuis wat supergezellig 
is. De commissie kijkt heel erg uit naar de trip! 
 
President Madelon de Groot bedankt Susanne Noteboom voor haar update en vraagt 
aan de aanwezigen of er nog vragen zijn. Er zijn geen vragen meer. 
 
President Madelon de Groot sluit daarmee agendapunt 16 “Verslaglegging 
commissievoorzitters” en opent tegelijkertijd agendapunt 17 “W.V.T.T.K”. 
 

16. W.V.T.T.K (Wat verder ter tafel komt) 
President Madelon de Groot vraagt de aanwezigen of er nog punten besproken dienen 
te worden. Er zijn geen punten meer.  
 
President Madelon de Groot sluit agendapunt 17 “W.V.T.T.K.” en opent tegelijkertijd 



 

 

agendapunt 18 “Rondvraag”. 
 

17. Rondvraag 
President Madelon de Groot vraagt elke aanwezige of hij of zij nog een resterende vraag 
heeft voor het 40ste Bestuur.  
 
Merlijn Dries geeft het 40ste Bestuur een compliment over dat zij de Halfjaarlijkse 
Ledenvergadering er op een snel tempo doorheen hebben gejaagd op een duidelijke 
manier.  
 
Fabiënne Geerling vraagt waar het 40ste Bestuur nog naar uitkijkt. President Madelon de 
Groot zegt dat de Ski Trip mooi was en de post van nieuw Bestuur. Secretary Zita 
Keuleers kijkt uit naar de Study Trip. Treasurer Donna Dekker kan zich de CoBo nog 
herinneren dus wil de Dies niet herinneren. Ze kijkt ook uit naar in Exact duiken. 
Manager of Education Eva van Schie kijkt uit naar de Dies en de Study Trip. Manager of 
Communications Anna Nguyen wil nog haar creativiteit uiten en de Dies. Manager of 
External Relations Anne Abrahamse kiijkt uit naar de HBW, de trips en nog meer mee 
maken met Bestuur. Manager of External Relations Anne Abrahamnse was te nuchter na 
de CoBo en meer zuipen op de Dies.  
 
President Madelon de Groot sluit agendapunt 18 “Rondvraag” en opent tegelijkertijd 
agendapunt 19 “Sluiting”. 
 

18. Sluiting 
President Madelon de Groot bedankt iedereen voor hun komst naar deze Halfjaarlijkse 
Algemene Ledenvergadering.  
 
President Madelon de Groot sluit hierbij de Halfjaarlijkse Ledenvergadering om 22:03 
uur. 
 
Summary of the Half-yearly General Assembly – held on 21.02.2023 
 
President Madelon de Groot led this Half-yearly General Assembly, which was held on 
21-02-2023 at Cafe de Stoep, Rotterdam. This General Assembly was opened at 19:17 
and 23 members were attending this General Assembly. The main focus of the General 
Assembly was to give all members a half-yearly update on the association, including the 
installation of the Eurekaweek Committee. The General Assembly started off with the 
approval of the Minutes of the previous General Assembly, held on 21-09-2022. 
 
First, President Madelon de Groot updated all members on the developments around 
the goals of the 40th Board. Next, all individual board members gave an update about 
their tasks and other matters such as the committee they assist. 
 
Treasurer Donna Dekker continued the G.A. with his half-yearly financial update, where 
the general estimate of the Board was discussed, as well as the committee estimates. 



 

 

After his presentation, the members, the Audit Committee and Board of Advisory asked 
some questions. 
 
After a short break, the Eurekaweek Committee 2022-2023 was installed. After that, all 
chairmen of the committees shared an update on their events and trips. 
 
Further questions which were discussed during the G.A. contained the introduction of 
the new Master Committee and how this can be a succes, the upcoming merch drop 
and the developments on the SHARE website.  
 
President Madelon de Groot thanked all members for coming to the Half-yearly General 
Assembly. President Madelon de Groot closed the Half-yearly General Assembly at 
22:03. 


